
Bestyrelsesmøde d. 7. marts 2023 

Tilstede: Heidi, Christina, Karen, Per, Michael, Sophie og Vicki 

 

Efter en veloverstået generalforsamling er første punkt på dagsordenen at bestyrelsen skal konstituere sig. 

Dette blev gjort: 

Formand: Heidi 

Næstformand: Karen 

Kasserer: Susanne 

Resten bliver underlagt forskellige udvalg/poster som de vil varetage indtil næste generalforsamling, hvis 

ikke der opstår grund til rokering undervejs. 

 

Nyt fra formanden: 

Eftersom det er første møde med den nye bestyrelse, er formandens beretning kort og der er ikke de store 

problemer på rideskolen lige pt.  

Der opfordres stadig til at tage hensyn når man vil ryge og snakke i mobiltelefon.  

Der vil nu blive lukket op for nye udfordringer hen mod næste møde. 

 

Nyt fra stalden: 

Der er stadig ingen ledige bokse og det er dejligt. 

Der er stadig lidt småting som bliver rettet til i den daglig drift af stalden. Alberte er underrettet og vil 

bestræbe sig på at få det vendt til noget positivt. 

 

Nyt fra rideskolen: 

Karen fortæller at der stadig er ventelister på vores hold, og selvfølgelig er der nogle hold som er mere 

attraktive end andre. Det er naturligt. 

Der er lidt problemer med trænerne/ridelærerne med om de møder op osv. Det vil der blive set på og 

eventuelt bliver der omrokeret lidt på staben. Men stadig tilfredse hold. 

 

Nyt fra stævne: 

Vi er lige ved at skulle holde vores næste stævne og der bliver planlagt for at få det til kører så godt som 

muligt. Det kunne godt ønskes at der var flere der ville give en hjælpen hånd, BARE et par timer eller to. Så 

ikke det er de samme 5 – 10 mand/damer som kommer stort set hver gang. 

 



Nyt fra materialeansvarlig: 

Der er ikke de store ændringer andet end at vores maskiner bliver splittet ad, og det gør de da de bliver 

brugt en del og der måske køres lidt for hårdt i dem. Der er nogle småting som bliver løst hen af vejen og 

koster lidt penge, men det er nødvendigt. 

 

Nyt fra kasseren: 

Det er stadig penge i klubkassen og det kører ok lige pt. 

 

Nyt fra kiosken: 

Mette har overtaget kiosken efter Vicki og er ved at få overdraget de forskellige ting, med Vicki på sidelinjen 

som support. 

 

Nyt fra sponsorudvalget:  

Det er lige som det plejer. Det bliver sværere at få lokket noget ud af de forskellige sponsorer og det bliver 

mindre ting. Men der er styr på gaver til kommende stævne. 

 

Næste møde den 4. april.  

 


